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بهمن مـــاه 1399  8  6  دوشـــنبه 
 1952 شـــماره  دوازدهم   سال   

مرا اسکن کنید

ورزش از نگاه دوربین
هفته دوم لیگ تیراندازی تپانچه

هفته دوم لیگ تیراندازی تپانچه آقایان، جمعه 3 بهمن 1399 در سالن تیراندازی فدراسیون برگزار شد. در فینال این مسابقات جواد فروغی تیرانداز 
ملی پوش کشور از تیم شهید لطفی هوافضا به مقام نخست دست یافت و وحید گل خندان از تیم بانک کارآفرین و ابراهیم برخورداری از تیم مقاومت 

به ترتیب در مکان های دوم و سوم قرار گرفتند.

دختر عاشق ژیمناستیک
نخستین لژیونر دوچرخه سواری استان همدان شد

رکابزنىازبهارتامادرید

عطیه   - ورزشی  گروه  سپهرغرب، 
صفــی  زاده: شــاید روزهایی که در 
بهار  شهر  ژیمناستیک  کوچک  سالن 
تمرین می کرد تصــورش را نمی کرد 
که مسیر دیگری را برای خود انتخاب 
کند و روزی برای یک تیم بحرینی و 

اسپانیایی رکاب بزند.
لژیونر شــدن حس خیلــی خوب دارد 
و یک هدف، برای هر ورزشــکاری است؛ 
چــرا که نشــان می دهد در لیگ کشــور 
خود توانسته به ســطحی از توانایی برسد 
که یک گام بــزرگ رو به جلــو بردارد و 
خــودش را تثبیت کنــد. این حس خوب 
وقتی دو چندان می شــود که در کمترین 
زمان توانســته باشــی پله های موفقیت را 
طی کنی. لژیونر شــدن حتی در دوچرخه 
ســواری مردان هم در ســخت است چه 

برســد به دوچرخه ســواری بانوان بــا محدودیت هایی که 
وجود دارد.

در روزهایی که شرایط ژیمناستیک بانوان ایران چنگی 
به دل نمی زند، پریسا مجنونی متوقف نشد و با تغییر رشته 
توانســت در مدت دو سال نام و شهرتی برای خود دست و 
پا کند و لقب نخستین لژیونر دوچرخه سواری بانوان استان 
را به نام خود اختصاص دهد. این بانوی جوان دوچرخه سوار 
که در شــهر بهار زندگی می کند در گفت و گو با سپهرغرب 
از روزهای گذشــته خود، آینده ای که به آن امیدوار است و 

آرزوهایش گفت.
پریســا مجنونی با بیان اینکه که کمتر از ســه ســال 
اســت که در این رشــته فعالیت می کند،عنوان کرد: پیش 
از پرداختن به رشــته دوچرخه سواری به مدت بیست و دو 
سال ژیمناســیک کار می کردم ودر این رشته هم موفق به 
کســب رتبه و نشان های مختلف شدم اما به دلیل برخی از 

محدودیت ها به دوچرخه سواری روی آوردم.
این جوان موفــق بهاری در ادامه گفت: تاکنون در اکثر 
رشــته های ورزشــی فعالیت داشــته ام،اما از آن جایی که 
هدف مــن در ورزش یک هدف بلند و خاصی بود رشــته 

دوچرخه سواری را انتخاب کردم.
ملی پــوش دوچرخه ســواری با بیــان اینکه بــه دلیل 
سختی هایی که در رشــته دوچرخه سواری وجود دارد آن 
را انتخاب کردم افزود: درســایر رشــته ها به دلیل برخی از 
محدودیت ها نمی توانستیم به مسابقات آسیایی عازم شویم، 
اما در رشته دوچرخه سواری می توان با برنامه ریزی و تمرین 

به مسابقات آسیایی و کشوری راه پیدا کرد.

مجنونــی با بیان اینکه در اســفند ماه ســال 97 برای 
نخســتین بار در مســابقات لیگ دوچرخه سواری شرکت 
کردم، عنــوان کرد: به دلیل انعطاف و آمادگی جســمانی 
بالایی که داشتم موفق شــدم در نخستین مسابقات لیگ 
رتبه دوم مســابقات جاده را کســب کنم و در پایان همان 

مسابقات به اردوی تیم ملی دعوت شدم.
وی با بیان اینکه رسیدن به جایگاهی که الان قرار دارم 
یک شبه محقق نشده، خاطرنشان کرد: زمانی که این رشته 
را به صورت تخصصی شــروع کــردم، در ابتدا آرزویم این 
بود به مســابقات لیگ کشوری دعوت شوم و زمانی که این 
امر محقق شــد برنامه ریزی و تلاش کردم تا گام به گام به 

اهدافم دست پیدا کنم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر برای مسابقات قهرمانی 
2021 امارات آماده می شــوم، افزود:علاوه بر این مسابقات 
قرار اســت به پنج توربین المللی نیز اعزام شــوم و اکنون 

تقریبا در 50 درصد از آمادگی به سر می برم.
مجنونی با اشــاره به قرارداد خود با تیم بحرینی مطرح 
کرد: از ابتدای سال 2021 با تیم V.I.S که هم یک تیم در 
اسپانیا دارد و هم یک تیم در بحرین قرارداد بسته ام و قرار 

است امسال برای این تیم رکاب بزنم.
ملی پوش استقامت استان با اشاره به بیماری کرونا و لغو 
بسیاری از مســابقات، گفت: این شرایط بحرانی هم باعث 
نشــد که ناامید شوم و از تمرین دست بردارم وخدا را شکر 
در این شرایط آمادگی خوبی برای شرکت در مسابقات لیگ 

دوچرخه سواری دارم.
وی بــا بیان اینکــه اداره کل ورزش و جوانان اســتان 

قول هایی بــرای حمایت داده اســت، 
مطــرح کرد: در چند ســال گذشــته 
قهرمانان ورزشی این استان مورد غفلت 
واقع شده بودند که خوشبختانه با نگاه 
ویژه ای که مدیر ورزش و جوانان استان 
و رئیس شهرســتان به قهرمانان دارند 
چراغ امید را در دل آن ها روشن کردند 
و امیــدوارم که در آینــده به قول های 

خود عمل کنند.
محبوبــی با بیــان اینکــه در حال 
حاضر نداشــتن شغل یکی از مهم ترین 
دغدغه های قهرمانان ورزشــی اســت، 
و نشــان آوران  قهرمانان  اذعان کــرد: 
ورزشــی افتخارات این کشــور هستند 
که بایــد به بحث شــغلی آنــان نگاه 
ویژه ای شود به طوری که دغدغه اصلی 

نشان آوران مسابقه باشد.
این دوچرخه ســوار بهاری گفت: در حال حاضر رسیدن 
به المپیک که بالاترین ســطح مســابقات دوچرخه سواری 
است آرزوی من اســت و برای رسیدن به این جایگاه تمام 

تلاشم را خواهم کرد.
محبوبی با بیان اینکه در چند سال اخیر شاهد پیشرفت 
خوبی در ورزش بانوان هستیم، افزود: خوشبختانه در چند 
سال اخیر اعزام بانوان در رشته های مختلف ورزشی بیشتر 
شده است و بانوان دوچرخه سوار ظرفیت بسیار خوبی برای 
شرکت در مسابقات آســیای و کسب سکوهای کشوری را 

دارند.
وی با بیان اینکه استان همدان به دلیل شرایط مناسب 
آب و هوایی پتاسیل بالایی در رشته دوچرخه سواری دارد 
تصریح کرد: متاسفانه تعداد بانوان دوچرخه سوار در همدان 
بســیار کم است اما امیدوارم با حمایت و استعدادیابی هایی 
که در حال حاضر انجام می شــود، شــاهد استقبال بیشتر 

بانوان علاقمند از این رشته باشیم.
بانوی نشــان آور بهاری با بیان اینکــه تمام افتخاراتم را 
مدیون خانواده ام هستم، ابراز کرد: از خانوده ام که در تمام 
مراحل زندگی مشوق و پشــتیبان من در این راه بوده اند 

تشکر و قدرانی می کنم.
محبوبی بــا بیان اینکه قطعا رســیدن به این جایگاه 
بدون مربی میســر نبوده، اظهار کــرد: از زحمات آقای 
امید اسکندری که در این مسیر با حمایت و آموزش های 
خود مــن را یاری کردند و همچنیــن حمایت مدیر کل 
ورزش وجوانان اســتان و رئیس شهرستان بهار هم تشکر 

می کنم.

1416ورزشکارسازماندهىشدهدررشتهشنادرلرستانفعالیتمىکنند
ســپهرغرب، گروه خبر: دبیر هیئت شــنای استان لرستان 
گفت: یک هزار و 416 ورزشکار سازمان دهی شده در رشته شنا 
در لرستان فعال هســتند که برخلاف سایر رشته های ورزشی 

میزان استقبال بانوان و آقایان در این رشته یکسان است.
وحیدبیگ زاده اظهار کرد: در اســتان لرستان 24 استخر سرپوشیده 
وجود دارد و این زیرســاخت بزرگی برای رشد و توسعه ورزش شنا در 

لرستان است.
وی بابیان اینکه یک هزار و 416 ورزشــکار ســازمان دهی شده در 
رشته شنا در لرستان فعال هستند، افزود: نکته قابل توجه این است که 
برخلاف سایر رشته های ورزشی میزان استقبال بانوان و آقایان از رشته 

شنا، شیرجه و واتر پولو یکسان است.
دبیر هیئت شــنای استان لرســتان بیان کرد: پس از کرونا تمامی 
فعالیت های این هیئت در اســتان تعطیل شده این در حالی است که در 

تعدادی از استان ها استخرهایی برای استفاده مردم و تمرینات بازیکنان 
حرفه ای بازگشایی شده است.

بیگ زاده با اشــاره به اینکه قرار است اولین مسابقات فدراسیون شنا 
پس از کرونا در بهمن ماه برگزار شــود، تصریح کرد: مسابقات قهرمانی 
باشگاه های شیرجه کشــور اولین مسابقات رسمی این فدراسیون است 

و استان لرستان نیز در این رشته حرف های زیادی برای گفتن دارد.
وی خاطرنشــان کرد: متأسفانه در لرستان باوجود استعدادهای زیاد 
رشته شیرجه شــاهد هیچ گونه استخری برای تمرین این افراد نیستیم 
و اعضای تیم شیرجه لرستان برای تمرین به استخرهای استان مرکزی 

می روند.
دبیر هیئت شنای استان لرستان گفت: همچنین قرار است مسابقات 
شنای بانوان کشــور نیز در شهر اصفهان در ماه های آتی برگزار شود و 
تیم بانوان لرستان نیز با تمام توان در این مسابقات شرک خواهد کرد.

ظهوریکپدیدهجدیدازکرمانشاهدرورزش»بوکس«
هیأتبوکس،استعدادهایدرخشانرادریابید

ســپهرغرب، گروه خبر: مربی سام صادقی 
نونهال بوکســور کرمانشــاهی که از ســوی 
برتر  از استعدادهای  به عنوان یکی  فدراسیون 
آسیایی در رشته بوکس شناخته شده، از هیئت 
بوکس اســتان خواســت، بی مهری ها را کنار 
را  رشته  این  درخشان  استعدادهای  و  بگذارند 

دریابند.
ســام صادقی نونهال بوکسور کرمانشاهی از سوی 
فدراســیون بــه عنوان یکــی از اســتعدادهای برتر 
آسیایی در رشته بوکس شــناخته شده، به طوری که 
رئیس فدراســیون در صفحه مجازی خود این نونهال 
کرمانشــاهی را معرفی و تشــویق می کند از این رو 
حمایت هیئت بوکس اســتان کرمانشاه از این نونهال 
نوعی امتیازی مثبت برای اســتان محســوب خواهد 

شد.
مربی این بوکســر نونهال در این خصوص، اظهار 
داشت: ســام صادقی نونهال 12 ساله کرمانشاهی از 
طرف کنفدراسیون بوکس آسیا یکی از استعدادهای 
برتر شــناخته شــد و بارها مــورد تجلیــل رئیس 
کنفدراســیون و مربیان این رشته ورزشی در فضای 

مجازی قرار گرفته است.
اشــکان طاهری ادامه داد: موفقیت و درخشــش 
نونهالانی همچون ســام صادقی و تمرکز و تشــویق 
نونهالان از ســوی فدراســیون باعث خرسندی است 
از هیأت بوکس اســتان نیز تقاضا داریم بی مهری ها 
را کنار بگذارند و اســتعدادهای درخشان این رشته 

را دریابند.
پدر ســام صادقی در ادامه ایــن گفت وگو، افزود: 
علاوه برحمایت گســترده مربیان تیم ملی بوکس در 
فضای مجازی و معرفی سام به عنوان یکی از نونهالان 
که با عنوان اســتعداد برتر شــناخته شــده، رییس 
فدراســیون بوکس ایران شخصا سام را مورد تشویق 
و حمایــت خود قرار داد و همیــن امر موجب انگیزه 

و تلاش دوچندان سام در رشته بوکس شده است.
وی ادامه داد: ســام بــا پیگیری هــا، تماس ها 

انگیزه مضاعف  و تشــویق های رییس فدراســیون 
گرفت و تمرینات روزانه خود را چند برابر کرد، لذا 
مســئولین هیأت می توانند بــا انجام این حمایت ها 
از ورزشکارانی در این ســن انگیزه او را چند برابر 
کــرده و ســرعت رشــد و ارتقای تــوان فنی این 

ورزشکار را افزایش بدهند.
دبیر هیأت بوکس اســتان کرمانشاه در گفت وگو 
بــا فارس در ایــن خصوص، گفت: تاکنون از ســوی 
فدراســیون چنین خبری به ما گزارش نشــده است 
و کانال رســمی بوکس نیز تاکنون چنین موردی را 
اعلام نکرده، این اخبار در حد شنیده ها و اخبار بوده و 
نمی دانیم که چگونه و از چه منبعی اعلام شده است.
خدر ولدی ادامه داد: رشــته ورزشــی بوکس در 
استان در پنج رده ســنی نونهالان، نوجوانان،جوانان، 
امید و بزرگسالان فعالیت دارد و هر ساله استعدادیابی 
در نونهــالان با بازی های المپیادی را داریم که بدلیل 

شرایط کرونایی و وجود محدودیت ها در سال جاری 
برنامه ای نداشتیم، اما قرار بر این شده که فدراسیون 

برنامه هایی بصورت مجازی برگزار کند.
وی در پایــان، گفت: در چنــد روز اخیر اردوهای 
تیم نونهالان را آغاز کرده ایم و به علت شــرایط ویژه 
کرونایــی و به منظور رعایت پروتکل های بهداشــتی 
به صورت باشــگاهی و با ظرفیــت محدود از نونهالان 
دعوت می شــود، این برنامه را داریم تا از سام صادقی 

نیز برای شرکت در اردو دعوت کنیم.
بنظر می رسد، ســام صادقی با اثبات توانایی های 
خود می توانند نوید ظهور یک چهره جدید در ورزش 
بوکس را در ســال های آینده به ما بدهد، ورزشکاری 
که همچون علی مظاهری پرچم دار المپیک آســیایی 
بوده و همچون هومن کرمی افتخارآفرینی کند، این 
مهــم با تلاش هــای این ورزشــکار و حمایت های او 

محقق خواهد شد.


